
Respostes a la ciutadania d’ERC al Ple de 18/01/2017 

 
La senyora Sinfreu: 
 
“Hi ha la possibilitat de que hi hagi algun dia a Esplugues una funerària 
municipal, per tal d’abaratir els elevats costos que suposa l’enterrament d’un 
familiar? 
Quina opinió tenen al respecte tots els grups municipals? 
 
 
La senyora Villena: 
 
“Bé, nosaltres volíem introduir una reflexió. La societat actual evita tractar la mort, a 
més de dolorosa resulta lletja i molesta. Cada vegada mor menys gent a casa seva i 
molta menys fa la vetlla al domicili. Els tanatoris privats tenen l’avantatge de facilitar 
tots els tràmits amb rapidesa, discreció, neteja i afegint-hi luxe i bellesa, i així poden 
cobrar el que volen i cada cop més. D’altra banda, hi ha molta gent que es paga «els 
morts», com es diu habitualment.  

Això ha convertit aquest negoci en un dels més lucratius, donada l’evidència d’una 
clientela segura, i la manca de competència. Però hi ha gent que no es paga «els 
morts», o almenys fa el que fan..., ens costa que moltes associacions veïnals estan 
pagant des de fa temps una mena d’«iguala», i és eficaç veritablement, aquesta 
mesura, però bé, hi ha gent que no paga, que no paguem, o que no té diners per a 
l’enterrament, o que simplement vol un enterrament digne i senzill, per a ells o per 
als seus éssers estimats. Una funerària municipal sempre serà útil, no ha de ser 
gratis, perquè la societat actual vol sala de vetlles, però oferiria un servei digne als 
ciutadans, sense luxes però sense abusos.” 

 
 

 


